
Нове,  передове  -  в  ді,ю!

На   6азі   кафедри   медично.і.   та
6іологічно'і'   фізиі<и   нашого   інсти-
туту   відбулася   координаційна   на-
рада  3а,відуючих  кафедрами  мед-
6іофізиі{и    медвузів    УmРа.і'ни       та
МолдаLві'і'   з   про6лем   викладання
медично'і.   та   6іологічно.і.   фізики   і
впровадження        о6числювально.і.
техніки   у   наівчальний   процес.

Наш   інститут      о6рано   місцем
проведення   таі{о.і'   наради   завдя-
ки  тому,   що  тут  в   числі   перших

#:адсВУ:іоВмпР:::g::і.і#техніСкТиВОРеН:
минулоґо   навчального   роі{у   роз-
гіочато   викладання   курсу   інфор-
матики   та   о6числювально.і.       тех-
ніки    для    ст`удентів        і    курсу,    а
з   нинішнього   року   -   навчання
ви`кладачі,в.

Протягом   двох   днів   відбулося
4   засідан.ня,   на   яких   всі   учасни-
ки   заінтересоЕано   і   аіктивно   о6-
говорювали   Ьі3ні   про6леми.

Нараду  від]{рив  професор  О.  В.
Чалий   -   завідуючий   кафедрою
І{иЇвського    медіінституту,     голо,ва
респу6ліі{ансьі{о.і.   НМПК.   Потім   з
вступним   словом   до      присутніх
звернувся   ректор   інституту   В.   д.
Білик,    яі{ий    відзначив,    що    май-
бутнє   медицини,    медично.і'    науL
ки  та  охорони  здоіров'я  тісно  по-
в'язане   з       впровадженням   об-
JислювальноЇ  техніки,   інформати-
ки,  з  на6уттям  комп'ютер\ноЇ  гра-
мотності    всіма    меди.ками.

З   веtіиі{ою   увагою   працівники
заслуха7іи   допов,ідь      'проФесора
О.  М.  Рємізова, ®авідуючого    ікdі
федрою  2тго  Московського  мед-
інституту,   голови       союзної   нав-
чаrть но-методичн о.і'        про6лемноЇ
комісі.і..   Він   роз\повів   про`  ті   про-
6леми,   що  .існують   в   орга-нізагці.і.
навчального   процесу   на   і{афед-
рах   мед6іофізикиі   краЇни,   у   ви-
кладанні   інформатики   та   о6чис-
лювально.і'       техніки,    в    пошуках
оптимального   навчальною   пла[ну
з  предмету,  Він  зупинився  також
на   перспекtивах, пере6удови      у
викладанні   фізики   в   медвузах-,   і,
насамперед,  на  шляхах  запровад-

КОсюдижаційна   наhїада

ження   самостійно`і.      роботи   сту-
дентів.   На   даний   час   існує       веЕ
ли,ка   неоднозначіність   в   методиці
організаці`і'    самопідготові{и.

Про   актуальні    піро6леми      .фі-
зично.і.   науки   в   наші   дні,   запро-
вадження    фізичних   методів        в
медицину  (перш  3а  все  для  діаг-
ностики,    фізіотераіпі.і.,        пізна,н\ня
природи  ді.і.  факторів  оточуючого
серgдовища,   і,   в   першу      чергу,
штучного   походження   на   живий
оргєшізм!  змістовно  доповів  про-
фесор   М.   В.   L{уриі{   -   пtредстаів-
ник   інстиtуту      Фізики    АН   УРСР.

У   відповідності   з     програмою
наради  Ї'і.  учасники   відвідали   нав-
чальну   базу   кафе.дри   мед6іофі-
зики,   музей-єадибу   М.   l.   Пиро-
гоIва.

Нарада  прийняла  відповідну  по-
сїанову   з    питаінь    організаціЇ   са-
мостійіноЇ    роботи    студенtів       та
викладання   інформатики  і   обчис.-
лювагіьноЇ\  tехніі{и,  напЬавІіену  на
підвищення    ефекти,вності    виі{ла-
дання   фізики   в   медвузах   в   від-

повідності   до   реформи      вищо'і'
школи.

Приі<іро,   що   не   знай`шли   мож-
ливості    бути    пірисутніми    на    цій
нараді     предстаівники         6агатьох
кафедр    нашого    інституту,       хоч
запрошення   були   передані   всім,
Адже  там   мова   йшла   про  спад-
коємність    виі{ладаніня       обчислю-
вально'і-   техніки    на   старших   і{ур-
сах.

л ид Оуч::тЧ:'   :\р:::тОаТ: н :::\а.дкИи іі.:=::
кого   та   Ужгородсьі<ого   держав-
них        університетів,        Вінницьі{их
держаівних    педагогічного   та   по-
лі',технічного     інститутіів,     Ві]нниць-
кого    медично.го    училища.        Це
свідчить     п\ро     велику     зацікав;іе-
іність   цих  .колективів   у   розв'язан-
ні   існуючих   проблем,   про      те,
що' перебудова  навча-льного  про-
цесу   в   сучасному   дуєі   на6иірати-
ме  силу'

В.   ЖЕЛіБ^,   ст.   викладач   і{а.
федри   медбіофізики.


